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-Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Blatnom 
konaného dňa 14.11.2024 
 

 

Prítomní: Mgr. Katarína Polakovičová – starostka, poslanci – Jozef Bagoňa, Vojtech Horváth, Marcel Petrík, 
Mgr. Monika Užovič, Radomír Strihovský, Martin Kubica, Jozef Farkaš 

Hostia: viď priložená prezenčná listina 

Neprítomní/Ospravedlení: Magdaléna Dugovičová, Janka Božíková, Ing. Jana Dirgová, MSc. – hlavná 
kontrolórka 
 
PROGRAM: 

1. Otvorenie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
2. Kontrola plnenia uznesení  
3. Žiadosti fyzických osôb a právnických osôb  

3.1 Žiadosť p. Tavalyho o výpomoc pri riešení likvidácie KO 
3.2 Žiadosť p. Užovič o zníženie neprimeranej spotreby stočného v dôsledku 

      poruchy 
4. Odpis nevymožiteľnej pohľadávky 

5. Organizačná príprava Silvestrovského behu 2024 

5.1      Návrh na udelenie Ceny obce p. Pavlovi Gašajovi 

5.2      Návrh na zmenu názvu Silvestrovského behu 

6. Rozpočtové opatrenie č. 1 ZŠ Blatné – Prenesené kompetencie  

7. Informácia z finančnej komisie 

8. Rôzne – pripomienky poslancov a občanov 

9. Záver 

 
K bodu:  

1. Otvorenie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
 
Zasadnutie otvorila starostka obce. Za zapisovateľku určila p. Nikoletu Krajčovičovú. Za overovateľov 
zápisnice navrhla p. Moniku Užovič a p. Jozefa Farkaša. Obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
 
Uznesenie č. 104/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Blatnom v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení, v znení neskorších predpisov schvaľuje program obecného zastupiteľstva v Blatnom a zároveň 
schvaľuje overovateľov zápisnice p. Moniku Užovič a p. Jozefa Farkaša. 
 
Za: 7                            Proti: 0                Zdržal sa: 0 
 
Menný zoznam poslancov, ktorí hlasovali za: 
Vojtech Horváth, Marcel Petrík, Jozef Bagoňa, Jozef Farkaš, Mgr. Monika Užovič, Radomír Strihovský, 
Martin Kubica 
Neprítomní: 
Janka Božíková, Magdaléna Dugovičová 
 
Na základe doručeného opatrenia č. 2 ZŠ Blatné, p. starostka navrhla doplniť bod 6. rokovania OcZ. Ako 
bod č. 8 programu ďalej doplniť  Prerokovanie a schválenie financovania rekonštrukcie obecného 
rozhlasu; a P. Kubica navrhol doplniť bod Telocvičňa, ktorý bude bod č. 10. 
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Uznesenie č. 105/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Blatnom v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení, v znení neskorších predpisov schvaľuje zmenu programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 
s doplnenými bodmi: do bodu č. 6 Rozpočtové opatrenie č. 2 ZŠ Blatné, bod č. 8 Prerokovanie a schválenie 
financovania rekonštrukcie obecného rozhlasu a bod č. 10 Telocvičňa.  
 
Za: 7                            Proti: 0                Zdržal sa: 0 
 
Menný zoznam poslancov, ktorí hlasovali za: 
Vojtech Horváth, Marcel Petrík, Jozef Bagoňa, Jozef Farkaš, Mgr. Monika Užovič, Radomír Strihovský, 
Martin Kubica 
Neprítomní: 
Janka Božíková, Magdaléna Dugovičová 
 
2. Kontrola plnenia uznesení od posledného zasadnutia 
 
Na rokovanie obecného zastupiteľstva sa dostavila poslankyňa p. Magdaléna Dugovičová. 
 
Posledné prijaté uznesenie bolo uznesenie č. 103/2024. 
Pani starostka predniesla kontrolu plnenia uznesení z posledného zasadnutia OcZ, ktoré sú v trvaní: 
 
Uznesenie č. 99/2024 - použitie rezervného fondu na kapitálové výdavky na cestu Okružná vo 
výške  88.500,- EUR - v riešení  
Uznesenie č. 100/2024 - zámer rekonštrukcie Domu smútku je naďalej odročený - v riešení  
Uznesenie č. 101/2024 - Základná škola Blatné - MOVO Park - žiadosť o dotáciu bola obcou podaná  
Uznesenie č. 102/2024 – p. starostka informovala, že na základe jej poverenia na zabezpečenie firmy, 
ktorá uskutoční vykonanie auditu, boli zistené nasledovné informácie: 

- nie je bežnou praxou, aby si obce dávali robiť audit  
- zvyčajný audit, vykonávaný u veľkých spoločností sa týka auditu technológií  
- cena za audit sa pohybuje okolo 40-50 tis. € 
- obec pripravuje cenník výkonov na schválenie na URSO, ktorý bude podaný v roku 2025  

 
Uznesenie č. 103/2024 - schválenie použitia rezervného fondu na kapitálové výdavky v celkovej výške 
10.000,- EUR na realizáciu nového prívodu pre spodnú studňu na vodu obce Blatné – cenová ponuka od fi 
Šuplata s.r.o. je vo výške 6.954 Eur + výkopové práce nacenené na 650 Eur; poďakovala firme Šuplata s.r.o. 
za pomoc pri havarijnom stave – porucha nastala z dôvodu preseknutého káblu, nie z dôvodu zlého 
ponorného čerpadla.  
 
Pani starostka predniesla kontrolu pripomienok z posledného zasadnutia OcZ:  
P. Kubica: 

- žiadal o informáciu, koľko sa vymenilo vodomerov -  14 vodomerov 
P. Kubica: 

- žiadal o informáciu, či bol p. Knap už oslovený na spoluprácu s obcou – p. Knap už pracuje na 
dohodu a má na starosti cintorín 

- informoval o potrebe výmeny kábla hlavná cesta - rozvádzač Šenkvická cesta vodojem 300 m; p. 
starostka musí dať naceniť výkopové práce - nacenené 

- navrhol presun zeminy z cintorínu na miesto, kde bola brigáda pri potoku aby sa to tam skultúrnilo 
a vyrovnalo – nebude sa realizovať z dôvodu pozastavenia predsedom FK 
 

Uznesenie č. 106/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Blatnom v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení, v znení neskorších predpisov berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení od zasadnutia 
obecného zastupiteľstva zo dňa 10.10.2024. 
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Za: 8                            Proti: 0                Zdržal sa: 0 
 
Menný zoznam poslancov, ktorí hlasovali za: 
Vojtech Horváth, Marcel Petrík, Jozef Bagoňa, Magdaléna Dugovičová, Jozef Farkaš, Mgr. Monika Užovič, 
Radomír Strihovský, Martin Kubica 
Neprítomní:  
Janka Božíková 
 
3. Žiadosti fyzických a právnických osôb  
  
3.1 Žiadosť p. Tavalyho o výpomoc pri riešení likvidácie KO  
 
P. starostka predniesla žiadosť p. Tavalyho. 
 
P. Užovič: 

- poriadková komisia uskutočnila stretnutie s p. Tavalym, ktorého predmetom bolo primárne 
odpratanie neporiadku z obecného pozemku – kontrola zatiaľ nebola uskutočnená 

- Predložili návrh, kde by obec bola nápomocná v zabezpečení ďalšieho kontajnera pre rodinu 
Tavalyových, nakoľko nemajú kam dávať odpad a napokon končí na obecnom pozemku.  

P. Kubica: 
- za finančnú komisiu vyjadril záporné stanovisko, nakoľko v rodinnom dome žije viacero dospelých 

osôb, ktorí sa môžu podieľať na platení za KO 
P. Onofrej: 

- sponzorsky ponúkol smetnú nádobu. 
P. Schenk: 

- vyjadril záporný názor vo veci  výpomoci s vývozom smetí, nakoľko už viackrát boli financované 
veľkokapacitné kontajnery. 
 

Uznesenie č. 107/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Blatnom v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení, v znení neskorších predpisov neschvaľuje pomoc s riešením situácie s odvozom odpadov.  

Za: 8                            Proti: 0                Zdržal sa: 0 
 
Menný zoznam poslancov, ktorí hlasovali za: 
Vojtech Horváth, Marcel Petrík, Jozef Bagoňa, Magdaléna Dugovičová, Jozef Farkaš, Mgr. Monika Užovič, 
Radomír Strihovský, Martin Kubica 
Neprítomní: 
Janka Božíková 

 
3.2 Žiadosť p. Užovič o zníženie neprimeranej spotreby stočného v dôsledku poruchy 
 
Uznesenie č. 108/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Blatnom v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení, v znení neskorších predpisov schvaľuje žiadosť p. Moniky Užovič o zníženie neprimeranej 
spotreby na faktúre za stočné a vystavenie novej faktúry s priemernou spotrebou 136 m3 vypočítanou z 
predchádzajúcich 3 fakturačných období. 
 
Za: 7                            Proti: 0                Zdržal sa: 1 
 
Menný zoznam poslancov, ktorí hlasovali za: 
Vojtech Horváth, Marcel Petrík, Jozef Bagoňa, Magdaléna Dugovičová, Jozef Farkaš, Radomír Strihovský, 
Martin Kubica 
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Menný zoznam poslancov, ktorí sa zdržali hlasovania: 
Mgr. Monika Užovič 
Neprítomní:  
Janka Božíková 
 
4. Odpis nevymožiteľnej pohľadávky  

 
P. starostka objasnila, že obec Blatné vedie vo svojom účtovníctve pohľadávky vo výške 1.063,41 Eur voči 
p. Marte Tavalyovej za neuhradené poplatky za odvoz KO. Nakoľko od exekútorky bola doručená 
informácia o ich nevymožiteľnosti z dôvodu, že do piatich rokov od začatia exekúcie alebo od posledného 
zexekvovania majetku sa nepodarilo zistiť majetok alebo  príjmy, ktoré by mohli byť postihnuté exekúciou 
a ktoré by stačili aspoň na úhradu trov konania a preto navrhuje pristúpiť k odpisu týchto pohľadávok.   
 
Uznesenie č. 109/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Blatnom v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení, v znení neskorších predpisov schvaľuje odpis nevymožiteľnej pohľadávky obce Blatné vo výške 
1063,41 Eur. 
 
Za: 7                     Proti: 1                Zdržal sa: 0 
 
Menný zoznam poslancov, ktorí hlasovali za: 
Mgr. Monika Užovič, Jozef Bagoňa, Vojtech Horváth, Martin Kubica, Jozef Farkaš, Radomír Strihovský, 
Magdaléna Dugovičová 
Menný zoznam poslancov, ktorí hlasovali proti: 
Marcel Petrík 
Neprítomní: 
Janka Božíková 
 
5. Organizačná príprava Silvestrovského behu 2024  
5.1 Návrh na udelenie Ceny obce p. Pavlovi Gašajovi 
 
P. starostka predniesla návrh na udelenie Ceny obce p. Mgr. Pavlovi Gašajovi pri príležitosti dožitia 80. 
rokov. Ocenenie navrhla udeliť ako prejav úcty a vďaky za celoživotnú prácu pre rozvoj športu v obci Blatné 
ako aj za organizovanie a dlhodobé vedenie podujatia Silvestrovský beh, ktorý tento rok bude mať 29. 
ročník. Pri príležitosti udelenia Ceny obce Blatné bude odovzdaná plaketa a finančná odmena. Jej výšku 
by malo schváliť obecné zastupiteľstvo. 
 
P. Kubica:   

- navrhol peňažnú odmenu určiť na ďalšom zasadnutí obecného zastupiteľstva, po prejednaní na 
finančnej komisii 

P. Dugovičová: 
- navrhla odovzdať cenu aj za pedagogickú činnosť, keďže od skončenia vysokej školy až na malú 

prestávku učil v Blatnom a bol aj riaditeľom ZŠ Blatné 
 
Uznesenie č. 110/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Blatnom v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení  v znení neskorších predpisov  schvaľuje udelenie Ceny obce Mgr. Pavlovi Gašajovi, bytom Blatné, 
za celoživotné dielo pre rozvoj vzdelávania a športu obce Blatné. 
 
Za: 8                            Proti: 0                Zdržal sa: 0 
 
Menný zoznam poslancov, ktorí hlasovali za: 
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Vojtech Horváth, Marcel Petrík, Jozef Bagoňa, Magdaléna Dugovičová, Jozef Farkaš, Mgr. Monika Užovič, 
Radomír Strihovský, Martin Kubica 
Neprítomní: 
Janka Božíková 
 
5.2 Návrh na zmenu názvu Silvestrovského behu 
 
P. starostka predniesla návrh na zmenu názvu Silvestrovského behu o pohár starostu na: Silvestrovský beh 
Pavla Gašaja Blatné. Ako dôvodu uviedla, že p.Gašaj bol jeho zakladateľom a zároveň dlhoročným 
organizátorom.   
 
Uznesenie č. 111/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Blatnom v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení  v znení neskorších predpisov  schvaľuje zmenu názvu Silvestrovský beh Pavla Gašaja Blatné.  
 
Za: 8                            Proti: 0                Zdržal sa: 0 
 
Menný zoznam poslancov, ktorí hlasovali za: 
Vojtech Horváth, Marcel Petrík, Jozef Bagoňa, Magdaléna Dugovičová, Jozef Farkaš, Mgr. Monika Užovič, 
Radomír Strihovský, Martin Kubica 
Neprítomní: 
Janka Božíková 
 
6. Rozpočtové opatrenie č. 1 ZŠ Blatné – prenesené kompetencie a Rozpočtové opatrenie č. 2 ZŠ 

Blatné 

Uznesenie č. 112/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Blatnom v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov a v zmysle ustanovenia § 16 zákona č. 583/2004 Z. z. o 
rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov schvaľuje 
rozpočtové opatrenie ZŠ Blatné č. 1/2024. 

Za: 8                            Proti: 0                Zdržal sa: 0 
 
Menný zoznam poslancov, ktorí hlasovali za: 
Vojtech Horváth, Marcel Petrík, Jozef Bagoňa, Magdaléna Dugovičová, Jozef Farkaš, Mgr. Monika Užovič, 
Radomír Strihovský, Martin Kubica 
Neprítomní: 
Janka Božíková 
 
Uznesenie č. 113/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Blatnom v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov a v zmysle ustanovenia § 16 zákona č. 583/2004 Z. z. o 
rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov schvaľuje 
rozpočtové opatrenie ZŠ Blatné č. 2/2024. 

Za: 8                            Proti: 0                Zdržal sa: 0 
Menný zoznam poslancov, ktorí hlasovali za: 
Vojtech Horváth, Marcel Petrík, Jozef Bagoňa, Magdaléna Dugovičová, Jozef Farkaš, Mgr. Monika Užovič, 
Janka Božíková, Radomír Strihovský, Martin Kubica 
Neprítomní: 
Janka Božíková 
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7. Informácia z finančnej komisie  
 
Predseda FK p. poslanec Martin Kubica predniesol informáciu z finančnej komisie konanej dňa 11.11.2024: 
 

- Rozpočet – poslanci dostali návrh už so zapracovanými zmenami – návrh sa môže zverejniť na 
úradnej tabuli na pripomienkovanie 

- Dotácie – zmena po novom roku – nové VZN sa pripravuje 
- Dane – zmeny – niektoré položky sa znížia (pri poschodových domoch), iné sa zvýšia tak, aby 

neboli občania priveľmi zaťažení, pôjde o pár eur na domácnosť – návrh VZN bude visieť na 
úradnej tabuli 

 
P. Farkaš: 

- upozornil, že hoci materská škola bude patriť pod financovanie MŠ SR, je zahrnutá v rozpočte, 
nakoľko stále nemajú presné informácie 

P. Dugovičová: 
- dotazovala sa na jubilantov, vianočné poukážky a doplácanie na dovoz obedov pre seniorov – p. 

Kubica odpovedal, že položka ostala tak ako tento rok  
 
Uznesenie č. 114/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Blatnom v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení  v znení neskorších predpisov  berie na vedomie informáciu z finančnej komisie.  
 
Za: 8                            Proti: 0                Zdržal sa: 0 
 
Menný zoznam poslancov, ktorí hlasovali za: 
Vojtech Horváth, Marcel Petrík, Jozef Bagoňa, Magdaléna Dugovičová, Jozef Farkaš, Mgr. Monika Užovič, 
Radomír Strihovský, Martin Kubica 
Neprítomní: 
Janka Božíková 
 
8. Prerokovanie a schválenie financovania rekonštrukcie obecného rozhlasu 

 

P. starostka predniesla návrh na dofinancovanie plnej výšky rozpočtu rekonštrukcie celého obecného 
rozhlasu, ktorého technický stav podľa názoru odborníkov spôsobuje aj výpadky verejného osvetlenia.  
 
P. Kubica: 

- Ako predseda finančnej komisie predniesol odporúčanie opravu rozhlasu v celej obci 
 
Uznesenie č. 115/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Blatnom v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení, v znení neskorších predpisov schvaľuje použitie rezervného fondu na kapitálové výdavky 
v celkovej výške 20 000,- EUR na dofinancovanie rekonštrukcie obecného rozhlasu. 
Za: 8                            Proti: 0                Zdržal sa: 0 
 
Menný zoznam poslancov, ktorí hlasovali za: 
Vojtech Horváth, Marcel Petrík, Jozef Bagoňa, Magdaléna Dugovičová, Jozef Farkaš, Mgr. Monika Užovič, 

Radomír Strihovský, Martin Kubica 

Neprítomní:  

Janka Božíková 
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9. Rôzne – pripomienky poslancov a občanov  
 

P. Kubica: 
- Dom smútku – požiadal o kontrolu zvodov zamestnancami obce. P. starostka informovala, že 

táto úloha už bola zamestnancom zadaná  
P. Strihovský: 

- upozornil na výpadky verejného osvetlenia – p. starostka informovala, že je pokazený spínač , 
ktorý je už objednaný, čakáme na dodanie. Zamestnanci VO ho v tomto období zapínajú ručne.  

P. Andreánska: 
- na ulici Na Prosniská – Okružná riešenie priekopy - zanesené jarky, pri prívalových dažďoch možné 

záplavy, nie je tam dobrý spád, priekopa zarastá a dvíha sa, možnosť dať betónové Učka 
P. Kubica: 

- riešené v minulom volebnom období, dom p. Andreánskej mal byť pôvodne postavený na ulici 
Pažiť – rúry tam dovolil dať p. Milan Šarmír, mali mať priemer 800, nie je riešenie dať betónové 
Učka – navyše tam vedú káble 

P. Schenk: 
- má za to, že je zle spravená hl. cesta – úzka rúra, kanály sú trativodové, treba ich prehĺbiť  

P. Petrík: 
- potreba pravidelne čistiť jarky  

P. Strihovský: 
- navrhol určiť pravidelné termíny 3x do roka na čistenie odvodňovací jarkov. P. starostka 

reagovala, že pri počte obecných zamestnancov nie je jednoduché stanoviť presné termíny. Práce 
sú vykonávané podľa možností a nakoľko to je v náplni obce, bolo to riešené aj v tomto roku.  

P. Onofrej: 
- vyjadril sa, že pod cestou by mal byť priepust – na začiatku kalová jama, ktorá sa má pravidelne 

čistiť. Odporúčal osloviť Slovenskú správu ciest, ktorá má cestu v správe, nech vykonajú nápravu 
P. Kubica: 

- navrhol v júni vždy prekontrolovať a vykosiť, prípadne prehĺbiť jarky, p. starostka informovala, že 
pred avizovanými prívalovými dažďami toto zamestnanci obce urobili 

P. Naďovičová: 
- žiadala informáciu o výstavbe v Mrázovej doline – p. starostka sa vyjadrila, že výstavba stojí na 

neumožnení výjazdu na cestu I. triedy 
P. Onofrej ml.: 

- vyjadril sa k opravám ciest Okružná a Športová z minulého zastupiteľstva 
- odovzdal OcZ fotodokumentáciu, o katastrofálnom stave cesty na Športovej ulici, kde sa napriek 

tomu otáčajú kamióny, ktoré výtlky ešte zväčšujú  
- informoval, že  v tomto roku svojpomocne realizovali opravu výtlkov, a pri asfaltovaní Slnečnej 

ulice dali spraviť vjazd z cesty na ihrisko, 
- vyslovil ochotu spolupodieľať sa na financovaní opravy cesty, napr. odpočtom z daní, prípadne 

z nájmu z parkovacích plôch, ktorých žiadosť podal deň pred zastupiteľstvom. Má za to, že 
v minulosti p. Fekete dal návrh, že uhradí opravu cesty, ak mu na desať rokov bude odpustená 
daň z nehnuteľnosti. P. starostka reagovala, že o takomto návrhu nemá vedomosť.  

- informoval o kolíznych situáciách, ktoré vznikajú najmä v čase futbalových zápasov. Navrhuje  
organizátorom zabezpečiť organizáciu dopravy, najmä s ohľadom prístupnosti záchranárskych 
zložiek do domu seniorov 

- uviedol, že zo širokého okolia sem cestujú návštevníci kvôli prevádzke Fabrika, pričom táto cesta 
robí obci hanbu 

P. starostka: 
- reagovala, že cenovým ponukám na rekonštrukciu ciest Športová a  Okružná sa venovali počas 

letných mesiacov. Na predchádzajúcom zasadnutí OcZ to bolo zastavené, schválené boli len zdroje 
na Okružnú, kde sa pripravuje VO 

P. Onofrej st.: 
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- informoval o starostlivosti priestorov pred futbalovým ihriskom, okolo trafostanice a plotu, aby 
umožnili výhľad smerom na Čataj 

- žiadal o vypracovanie projektovej dokumentácie na opravu cesty, organizovanie dopravy napr. 
umiestnením značky zákaz vjazdu vozidiel nad 12t. Informoval, že najhoršie výtlky opravili, 
pribudli ďalšie. Požiadal vedenie obce, aby počas roka boli výtlky opravované  

- má za to, že v obci boli cesty v lepšom stave a tie sa opravili, ak prispeje jedna strana, druhá strana 
plus obec je možnosť 

P. Horváth: 
- na požiadavky p. Onofreja reagoval p. poslanec Horváth, ktorý sa vyjadril, že boli stanovené hlavné 

priority obce. Opravy ciest sa nachádzajú až za rekonštrukciou školy a výstavbou telocvične. 
Vyjadril názor, že je za opravu ciest, ale až po doriešení hlavných priorít obce 

P. Užovič: 
- vyjadrila sa, že OcZ hľadá spôsoby ako cesty opraviť a budú sa problematike naďalej venovať 

P. Kubica: 
- informoval, že pri futbalovom ihrisku sa pripravuje vybudovanie venčoviska pre psov, ktorého 

užívatelia sa budú starať aj o okolie 
- keď prídu cenové ponuky, po pracovnom stretnutí vidí reálne realizáciu rekonštrukcie ciest  

v marci 2025 
P. Užovič: 

- pozvala všetkých prítomných aj občanov na vianočné trhy v spojení s Mikulášom, ktoré sa 
uskutočnia 07.12.2024 o 16:00 hod 

- vianočná akcia bude v tomto roku prebiehať podľa novej organizácie – začne v Parku za požiarnou 
zbrojnicou príchodom Mikuláša a rozsvietením vianočného stromčeka, následne sa občania 
v sprievode presunú na školský dvor, kde bude kultúrny program, mikulášske balíčky, ako aj 
vianočné trhy s vianočným sortimentom 

P. starostka: 
- predniesla zastupiteľstvu návrh na presun ušetrených zdrojov položiek v rozpočte, ktoré by boli 

určené na vyplatenie vianočných odmien zamestnancom obce.  
P. Dugovičová: 

- súhlasila s vyplatením vianočných odmien zamestnancom ako prejav vďaky za vykonanú prácu 
P. Kubica: 

- navrhol neschváliť presuny, nakoľko to nebolo zaradené do programu. Po prerokovaní na 
finančnej komisii to bude zaradené na najbližšie zasadnutie    

P. Strihovský: 
- vyjadril sa, že nakoľko neboli k tomuto bodu dodané žiadne materiály, má za to, aby na zasadnutí   

o odmenách nehlasovalo 
 
10. Telocvičňa 

 
P. Horváth: 

- Informoval prítomných, že uskutočnené pracovné stretnutie k telocvični prebehlo, ale bez 
výsledku 

- predniesol svoj návrh ohľadne výstavby telocvične – využiť peniaze, ktoré získali z dotácie  
- murovaný aj montovaný variant je podľa neho finančne podobne náročný   
- dal návrh na začatie nového verejného obstarávania čo najskôr, nakoľko na výstavbu vrátanej 

kolaudácie musí obec dokončiť do konca roku 2025 
- navrhol podať návrh na fond na podporu športu na odpustenie 6 % zo spoluúčasti obce 
- návrh pani starostky, realizovať montovanú variantu, zamieta, nakoľko by obec musela mať nový 

projekt 
P. Strihovský: 

- súhlasí opätovne vyhlásiť VO telocvične ak sa ju podarí postaviť do 1.000.000 Eur a Fond na 
podporu športu odobrí odpustenie 6 % zo spoluúčasti  
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- upravený projekt by bol so zrušenou zelenou strechou, fotovoltaikou a vymenenými hliníkovými 
oknami za plastové. Nakoľko pôvodné stavebné povolenie stratilo platnosť, ale máme platné 
územné rozhodnutie, môžeme zapracovať do projektu takéto úpravy. Stavebné povolenie je 
potrebné opätovne začať vybavovať. P. Horváth upozornil, že úpravy nebudú robené – zelená 
strecha ako i fotovoltaika ostane. 

P. Strihovský: 
- informoval, že niektoré firmy zhotovujúce haly z oceľových konštrukcií vedia zadarmo dodať 

výkresovú dokumentáciu 
- predniesol návrh dať spracovať výkresovú dokumentáciu a prieskum trhu a podať žiadosť 

o stavebné povolenie  
- uviedol, že v prípade zmeny územného rozhodnutia, nebolo by možné výstavbu telocvične 

dokončiť do konca roku 2025 
P. starostka: 

- vyslovila vážnu obavu, že ponuky projektu s predpokladanou hodnotou zákazky bez cca 1.780 tis 
€,  ktoré prídu a budú sľubovať, že stavbu postavia pod 1.000 000 Eur budú pochybné.  Ak obec 
nestihne realizáciu do konca roka 2025, budeme musieť všetky prostriedky dotácie vrátiť 
z vlastných zdrojov, čo môže spôsobiť vážny problém 

P. Andreánska: 
- vyjadrila svoj postoj k získanej 1.100.000 Eur maximálnej dotácie. Opätovne upozornila, že výška 

dotácie bude podľa výslednej sumy vo verejnom obstarávaní telocvične. Podľa súčasných 
podmienok 35,74 % bude financovať obec 

- fond schválil výšku dotácie aj na základe toho, čo bolo predložené v projekte. Nový projekt by 
nebolo možné použiť v tejto výzve – p. starostka upresnila, že s fondom o zmene projektu  
komunikovala, ale je potrebné ho predložiť na schválenie fondu  

- vyjadrila svoje presvedčenie, že nové ministerstvo športu bude vyhlasovať nové výzvy, kde 
spoluúčasť obce bude 5 %. Navrhla zvážiť variantu, kde by obec pripravila nový, lacnejší projekt, s 
ktorým by sa zapojila sa do týchto výziev. Naša obec je malá na spolufinancovanie 35,74 %  takého 
veľkého projektu , o ktorom sa rokuje. 

P. Horváth: 
- informoval, že v pôvodnom projekte sa nebude nič meniť. Vo verejnom obstarávaní sa predražené 

položky za materiál vymenia za lacnejšie varianty.  
P. Andreánska: 

- vyjadrila názor, že pôvodnú projektovú dokumentáciu k telocvični videla a nedostatky, ktoré sú 
tam môžu spôsobiť  problémy pri realizácii 

P. Horváth: 
- vyjadril názor, že spoluúčasť je na to, aby si obec vážila stavbu, aby do nej ochotne investovala 

a zveľaďovala ju 
P. Strihovský: 

- vyslovil otázku, či je zlé to opätovne vyskúšať,  a čo to obec bude stáť?  Reagovala p. starostka, že 
prvé verejné obstarávanie obec stálo 3.800 Eur a vážne problémy s firmou, ktorá VO vyhrala   

- informoval, že je v kontakte so stavebnou firmou, ktorá sa zaviazala neprekročiť rozpočet.  
Zareagovala p. starostka, že je neprípustné rokovať mimo verejné obstarávanie, ktoré musí byť  
vyhlásené v súlade so zákonom. Môžeme len veriť, že sa nebude opakovať situácia z predošlého 
VO, lebo je veľmi dôležité mať stavbu skolaudovanú do konca roka 2025  

P. Andreánska: 
- vyslovila otázku, či obec s 1800 obyvateľmi musí mať telocvičňu so zelenou strechou, nakoľko 

okrem podlahy tam vybavenie nebude žiadne – bude potrebné ho dokúpiť 
P. starostka: 

- predniesla sumarizáciu stavu RF obce, ktorý je na úrovni  cca 640.000 Eur 
- informovala, že obec získala dotáciu na dostavbu špecializovaných učební základnej školy 440.000 

Eur, pričom náklady dostavby predstavujú 510.500 Eur, zvyšok bude musieť obec dofinancovať 
z vlastných zdrojov 
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- nakoľko však táto dotácia nerieši zvyšnú časť havarijného stavu budovy, je potrebné uvažovať 
o vyčlenení ďalších prostriedkov na jej kompletné dokončenie. Výška bude záležať aj od toho, ako 
budeme úspešní pri podaných žiadostiach o dotáciu na zvýšenie energetickej efektívnosti 
verejných budov 

- zateplenie ZŠ predstavuje  cca 150.000 Eur, približne 300.000 Eur je potrebných pre potreby 
rekonštrukcie základnej školy 

- v priebehu minulého a tohto roku sme rozpracovali projekty investičných dlhov minulosti, ktoré 
je treba riešiť s ohľadom na ich akútnosť, t.j. cesty Okružná a Športová, havarijný stav Dom 
smútku, vybudovanie chodníka za zabezpečenie bezpečnosti na Bratislavskej ulici po Hradskú, 
okná, dvere a elektroinštalácia na OÚ, kde počas dažďa tečie z lámp voda, spolufinancovanie 
podanej žiadosti  zberného dvora, osvetlenie prechodov pre chodcov, stav elektrických rozvodov 
studní, prerábka prečerpávačky na Hradskej,  

- opätovne sa vyjadrila, že súčasný projekt telocvične považuje za zbytočne predražený a finančne 
náročný. Výstavba telocvične sa bude dať zrealizovať  aj za výhodnejších podmienok  

P. Naďovičová: 
- položila otázku p. Horváthovi, ako chce postaviť s projektom Telocvične kde je suma telocvične 

1.780.000 Eur telocvičňu za 1.000.000 Eur  
P. Horváth: 

- podal vysvetlenie, že závisí od toho, aká firma bude úspešná vo verejnom obstarávaní 
P. Farkaš: 

- vyjadril názor, že objem peňazí, ktoré mala obec v RF bol určený na priority – škola, telocvičňa; 
urobili sa cesty za 200.000, kanalizácia, chodníky, ktoré už boli zrealizované. Pokiaľ nebude 
dokončená ZŠ a telocvičňa,  sa podľa dohody nebude realizovať nič iné. 

P. Horváth: 
- navrhol schváliť uznesenie na telocvičňu a začať VO 

P. Užovič: 
- vyjadrila názor, že p. Strihovský predniesol rozumný návrh, ktorý spočíva v tom, že spoluúčasť do 

340.000 Eur je zabezpečená a ostatné sa môže dofinancovať úverom,  
- informácie o finančných zdrojoch a možnostiach obce považuje za zmätočné, tu ako poslanci 

dostávajú zavádzajúce informácie 
- považuje za zaujímavé, že na niektoré návrhy sa peniaze nájdu vždy, presúvajú sa netušiac odkiaľ, 

ale na iné nie – ako napríklad aj na telocvičňu – peniaze nie sú, takže na základe takýchto 
informácií o stave financií je ťažké sa rozhodovať 

P. starostka: 
- informovala prítomných, že na pracovnom stretnutí, ktoré sa uskutočnilo týždeň pred konaním 

OcZ bolo dohodnuté, že obec výstavbu telocvične podľa tohto projektu realizovať nebude 
P. Užovič: 

- má za to, že pracovné stretnutie sa končilo tým, že všetci chcú stavať telocvičňu, ale v tejto situácií 
do nej nejdú, lebo sa musí dohodnúť financovanie  

P. starostka: 
- upozornila, že považuje za riskantné zaťažiť obec úverom v období zvyšovania DPH, krátenia 

podielových daní. Obec taktiež nemá presné informácie financovania MŠ.  Poukázala, že aj 
v minulosti sa úver splácal z rezervného fondu, ktorý však už nebude k dispozícii, nakoľko sa 
použije na dofinancovanie telocvične 

- všetky materiály pre poslancov sú v súlade s obecnými predpismi distribuované a tiež majú 
možnosť sa  s nimi oboznámiť na pracovných stretnutiach 

P. Farkaš: 
- má za to, že obec nemala problém splácať úver, nakoľko úver obec vyšiel okolo 50.000 Eur ročne 

a obec vyhospodaruje okolo 100.000 Eur ročne zisk 
P. Andreánska: 

- navrhla obecnému zastupiteľstvu na zasadnutí schváliť prerobenie projektovej dokumentácie a na 
najbližšom zasadnutí, keď budú mať v rukách upravený projekt, schváliť vyhlásenie nového 
verejného obstarávania  
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P. Horváth: 
- yyjadril sa, že nie je potrebné pôvodný projekt prerábať. Po dohode s fondom nebude problém 

zmeniť v zmluve materiály, na čo p. Andreánska a p. starostka vyslovili obavu z prípadných 
korekcií dotácie, čo by predstavovalo ešte väčšie navýšenie z vlastných zdrojov obce.  

P. Kubica: 
- založením projektovej komisie vytvorili priestor na zadávanie projektov – napríklad zberný dvor 

a podobne, aby boli projekty pripravené do výziev. Projektová komisia uskutočnila viacero 
menších projektov bez spoluúčasti, prípadne s veľmi malou spoluúčasťou obce, vyčlenili peniaze 
na projektové dokumentácie, tieto budú pripravené, ale realizácia sa môže uskutočniť 
v budúcnosti. Škola a telocvičňa má prednosť  

- ako predseda finančnej komisie vyslovil názor ísť do telocvične, prípadne aj pomocou úveru 
 
Uznesenie č. 116/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Blatnom v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení, v znení neskorších predpisov  

a) schvaľuje nové verejné obstarávanie na projekt „Telocvičňa“ na pôvodnú projektovú 
dokumentáciu telocvične s PHZ 1.474.141,58 Eur 

b) poveruje p. Radomíra Strihovského a p. Vojtecha Horvátha na vybavenie stavebného povolenia.  
 
Za: 8                            Proti: 0                Zdržal sa: 0 
 
Menný zoznam poslancov, ktorí hlasovali za: 
Vojtech Horváth, Marcel Petrík, Jozef Bagoňa, Magdaléna Dugovičová, Jozef Farkaš, Mgr. Monika Užovič, 

Radomír Strihovský, Martin Kubica 

Neprítomní: 

Janka Božíková 

 
11. Záver 
 
Starostka obce Mgr. Katarína Polakovičová poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí Obecného 
zastupiteľstva v Blatnom a rokovanie ukončila.  
 
Nahrávka z rokovania zasadnutia OcZ je dostupná na webovej stránke obce.  
 

                                  
.......................................... 

                      Mgr. Katarína Polakovičová 
                    starostka obce                            
            
   

Zapísala :          .......................................... 
      Nikoleta Krajčovičová 

                
 

 
Overovatelia :         .......................................... 
                   Monika Užovič  
 
 

.......................................... 
           Jozef Farkaš  

  


